
 

Протокол 
№ 6 

Днес 29.03.2012 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 33 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция „ТУС” при Община Монтана 
г-жа Юлия Игнатова – гл. Експерт „Строителство” при Община Монтана 
г-н Илиян Илиев – Директор на ОП „Чистота”, гр.Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС Монтана 

и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС – Монтана  
  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Предполагам, че беше приятно на всички. Няма да четем десетте 

заповеди една по една, а ще четем Дневния ред. Колеги, откривам настоящата сесия на ОбС Монтана. 
Благодаря на комисията по Бюджет и финанси. Имаше извънредна ситуация, за която има една 
допълнителна точка в Дневния ред и ще помоля вносителите да кажат няколко думи по нея. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, наистина само в 
извънредна ситуация, какъвто е случаят. Благодаря на ръководството на ОбС и на комисията, която 
погледна частичната корекция. Разместваме само кредитите на двата автомобили, тъй като в момента 
сме в такъв период, при който част от тези дейности са започнали. Трябва да реагираме много бързо 
за другите и поради това, че единия от автомобилите е малко повече от това, което е договорено, а 
другия по-малко в рамките на поръчката, затова е предложението за тази корекция. Тя е по молба на 
общинското предприятие и понеже трябва да реагираме много бързо, затова си позволих също така да 
предложа на ръководството на ОбС да разгледаме тази докладна. Тя е в интерес на работата на 
общината и на предприятието. Благодаря на съветниците, които реагираха толкова бързо, нещата са 
съвсем ясни и прозрачни. Така че ви моля да я включите, като точка поредна в Дневния ред и да я 
подкрепите.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Други желаещи за изказване? Други 
предложения за Дневен ред не виждам. Трябва да кажа, че директора на това предприятие е тук г-н 
Илиян Илиев. Преминавам към гласуване на Дневния ред. Който е „за” тази точка Докладна записка 
от Кмета на Община Монтана, относно частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на 
Списъка на капиталови разходи през 2012 год. финансирани от собствени средства, да бъде включена 
като поредна в Дневния ред, моля да гласува. 

„За” – 32,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

 Гласуваме целия Дневен ред, който го има пред вас с тази точка, моля, който е „за” да гласува  
„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-60/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Схема за 
безвъзмездна финансова помощ BG BG161PO001/3.2-02/2011: „Подкрепа за развитие на регионалния 
туристически продукт и маркетинг на дестинациите”. 

2. 08-01-59/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно определянето на новата държавна делегирана дейност на Община Монтана като 
второстепенен разпоредител с бюджетни средства. 

3. 08-01-56/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно целева Програма по Енергийна ефективност за 2012 г. 
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4. 08-01-61/13.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската стратегия за развитие 
на социалните услуги в Община Монтана за 2012 година. 

5. 08-01-66/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Годишен отчет за изпълнение на мероприятията от Общинската Програма за управление на 
дейностите по отпадъците през 2011 г. 

6. 08-01-64/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане доклад за осъществените читалищни дейности през 2011 г. и годишна програма за 
2012 г. 

7. 08-01-65/14.03.2012г. Докладна записка от Иво Цветанов Иванов – Председател на ОбС 
Монтана, относно определяне на представители на Община Монтана в Общото събрание на 
търговските дружества с общинско участие. 

8. 08-01-67/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно брой и разпределение на общинските жилища за 2012 год. 

9. 08-01-68/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

10. 08-01-69/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

11. 08-01-70/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на сервитут в полза на община Монтана за прокарване на техническите проводи 
за изграждане на обект “Рехабилитация и доизграждане на канализационната и водоснабдителната 
мрежи на град Монтана”, в частта новоизграден колектор в кв. Мала Кутловица, през  имоти на 
физически  лица 

12. 08-01-71/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на прокарване и възникването на сервитут на канализационен 
тръбопровод. 

13. 08-01-72/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на право на прокарване на електропроводно отклонение и възникване на 
сервитут през общински имот. 

14. 08-01-73/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-план за регулация и 
застрояване /ПРЗ/ на част от кв. 31, кв. 33 и кв. 41 и улица с О. Т. 80-81-82-83, по регулационния план 
на с. Трифоново, община Монтана. 

15. 08-01-74/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на /ПУП/ - план за регулация и 
застрояване /ПРЗ/ за УПИ ХХІІ, кв. 10, СПЗ, по регулационния план на гр. Монтана. 

16. 08-01-62/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ -  Парцеларен план /ПП/ за  подземен електропровод 20 
кV  от съществуващ ЖР  през поземлени имоти (ПИ)  №  031010 и № 647017,  и нов КТП  в ПИ с № 
647017 по картата на възстановената собственост (КВС) с. Вирове, общ. Монтана. 

17. 08-01-63/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ за имоти 000242 и 000244 от КВС на землището на с. 
Студено буче, общ. Монтана, с който се образуват нови имоти. 

18. 08-01-75/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно актуализиране на ползването и поддържането на мерите и пасищата от общинския поземлен 
фонд в землищата на община Монтана през 2012 год. 

19. 08-01-76/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно утвърждаване на наемната цена за стопанската 2012/2013 г. за отдаване под наем без търг 
или конкурс на ползватели на масиви за едногодишно ползване на земеделски земи от ОПФ в 
землищата на община Монтана. 

20. 08-01-77/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община 
Монтана. 

21. 08-01-55/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно наименуване на улица в с. Горна Вереница. 
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22. 08-01-57/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно молба от Десислава Динева Петрова за опрощаване на дължими суми от неправомерно 
получено парично обезщетение за отглеждане на малко дете по чл. 53 от Кодекса за социално 
осигуряване. 

23. 08-01-82/29.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на Списъка на капиталови разходи 
през 2012 год. финансирани от собствени средства. 

24. Питания. 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-60/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално 
развитие”, Схема за безвъзмездна финансова помощ BG BG161PO001/3.2-02/2011: „Подкрепа за 
развитие на регионалния туристически продукт и маркетинг на дестинациите”. 

  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към обсъждане на т.1 от Дневния ред. Разгледана е на 

комисии. Г-н Кмете? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, използвам случая само да 

кажа тъй като работата по оперативните програми вече са неотменна част от Дневния ред. Проектите 
станаха над 20, вчера подписах може би този, който най-дълго го преследвахме за парка Калето, за 
1 300 000 лв. по ОП Регионална развитие, стартираме с корекцията. Следващия месец трябва да 
открием завода за сепариране. Налага се в част от тази докладни по оперативните програми частични 
корекции. Не е само при нас така, това е при всички. Благодаря ви за разбирането. Тогава когато има 
от управляващия орган необходимост, част от решенията да бъдат малко по-пълни за да могат да 
бъдат коригирани и поради тази причина има такива докладни, които вие гледате и в следващия 
период ще гледаме много, защото проектите да сега говорех, че са 12, но вече са със сигурност над 20 
при положение, че ни предстои най-големия тепърва да го разгледаме. Така че ви благодаря за 
разбирането и за подкрепата. Това са единствените основания, когато в Дневния ред на ОбС 
фигурират докладни във връзка в работата по проектите по оперативните програми. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Други желаещи за изказване не виждам. 
Който е „за” да прекратим дебатите моля да гласува 

„За” – 32,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към поименно гласуване 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
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Приема се  
Решение 

№ 73 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

 Декларира, че ще изпълнява задължителните дейности по проекта (рекламни 
дейности, участие в туристически борси, изложения и панаири, и изследване на 
въздействието на маркетинговите и рекламни дейности) в период до 1 г. след приключване 
на дейностите по проекта, подкрепен с Решение №63 от 14.02.2012 г. на Общински съвет 
Монтана. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-59/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно определянето на новата държавна делегирана дейност на Община 
Монтана като второстепенен разпоредител с бюджетни средства. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е относно определянето на новата 

държавна делегирана дейност на Община Монтана. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, още няколко пояснения, 

по това, което в момента гласуваме, като решение. Това е третия ни проект, който прераства в 
делегирана държавна дейност и аз благодаря на Министерството и на Оперативната програма за 
реакцията. Комплекса за социални услуги беше първия проект, които прерасна в делегирана 
държавна дейност. Преходното жилище в Г.Вереница - Дома за възрастни с физически увреждания 
беше втория. Този на „Юрий Венелин” №15 с числеността, с тези 8 човека, също прераства от проект 
в делегирана държавна дейност. За общината това е 64-тия второстепенен разпоредител с бюджетни 
средства. Така че радвам се, че това прерасна в делегирана държавна дейност. Обхвата и размера на 
социалните услуги само в последните три години, не коментирам мандати предишни и сегашни, 
наистина е един добър показател за успешната реализация на тези проекти. Убеден съм, че със 
следващия проект, за който ми беше връчен чек от Премиера за изграждането на три социални дома и 
още реконструкция на още един апартамент в значителна степен тази част от обхвата на социалните 
услуги ще бъде още по-голям. Във Велико Търново това нещо ми беше връчено. Другото предстои 
обаче в следващите две години да го изграждаме. Така че благодаря ви за тази подкрепа. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяване на дебатите. Който 
е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към поименно гласуване 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
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Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 74 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл.28.ал.1 от ЗОБ и Заповед №РД 01-
137/02.02.2012 г. на АСП  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

 Определя държавната делегирана дейност Център за настаняване от семеен тип в гр. 
Монтана, ул.”Юрий Венелин” № 15 като второстепенен разпоредител с бюджетни кредити 
считано от 01.03.2012г. 

 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-56/12.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно целева Програма по Енергийна ефективност за 2012 г. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка от Дневния ред е, относно Целева програма по Енергийна 

ефективност за 2012 год. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към обикновено 
гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 75 

На основание чл. 9, ал. 1 и чл. 11 от Закона за енергийната ефективност,  във връзка с 
чл. 10  от Закона за енергийната ефективност 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

 Приема предложената целева Програма за енергийна ефективност на Община 
Монтана за 2012 година. 

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-61/13.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на 
Общинската стратегия за развитие на социалните услуги в Община Монтана за 2012 година. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четвърта точка от Дневния ред е, Докладна записка от Кмета на 

Община Монтана, относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската 
стратегия за развитие на социалните услуги в Община Монтана за 2012 година. Желаещи за 
изказване? Не виждам желаещи. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 76 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 36 б ал. 4 от ППЗСП 

Общински съвет Монтана 
Реши: 
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Приема годишен план за развитие на социалните услуги на общинско равнище за 2012 г. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-66/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Годишен отчет за изпълнение на мероприятията от Общинската 
Програма за управление на дейностите по отпадъците през 2011 г. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пета точка от Дневния ред е, Докладна записка от Кмета на Община 

Монтана, относно Годишен отчет за изпълнение на мероприятията от Общинската Програма за 
управление на дейностите по отпадъците през 2011 г. Желаещи за изказване? Не виждам желаещи за 
изказване. Преминаваме отново към обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 77 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация във връзка с чл. 32 от Закона за управление на отпадъците 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема представения от Кмета на Общината годишен отчет за изпълнение на 
мероприятията от Общинската Програма за управление на дейностите по отпадъците през 
2011 г. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана в срок до 31 март 2012 г. да изпрати 
годишния отчет за изпълнение на мероприятията от Общинската Програма за управление на 
дейностите по отпадъците през 2011 г. на РИОСВ – Монтана. 

 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-64/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно приемане доклад за осъществените читалищни дейности през 2011 г. 
и годишна програма за 2012 г. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шеста точка от Дневния ред е, отново програма и тя е Докладна 

записка от Кмета на Община Монтана, относно приемане доклад за осъществените читалищни 
дейности през 2011 г. и годишна програма за 2012 г. Тук имаме становище на комисията па Местно 
самоуправление във връзка с Народно читалище „Кутловица-2011”, гр.Монтана и съответно в 
годишна програма за 2012 год. са заложени тези дейности за това читалище. Не виждам желаещи за 
изказване. Гласуваме предложението, което е на комисията по Местно самоуправление имате го пред 
вас, а именно: Подкрепя Докладната записка с предложените решения и предлага: В т.1 и т.2 от 
Решението да се добави Народно читалище „Кутловица-2011”, гр.Монтана, както и в съответния 
доклад и годишна програма. Който е „за” това решение на комисията по Местно самоуправление, 
моля да гласува   

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Гласуваме цялата докладна обикновено гласуване с направените промени. Който е „за” моля 

да гласува 
„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 78 
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На основание чл. 21, ал. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация чл. 26 а, ал. 2 и ал. 4  от Закона за народните читалища 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема докладите за осъществените читалищни дейности в изпълнение на 
Програмата за 2011 г. на читалищата: 

“Пробуда - 1929” – с. Безденица, ”Кирил и Методи - 1928” – с. Г.Белотинци, 
“Просвета - 1921” – с. Благово, “Йордан Цеков - 1929” – с. Винище, “Наука - 1928” – с. 
Вирове, ”Асен Йосифов - 1926” – с. Габровница, “Просвета - 1927” – с. Г. Вереница, “Еленко 
Ценков -1896” – с. Г.  Церовене, “Народна просвета - 1926” – с. Д-р Йосифово, “Селска 
пробуда - 1927” - с. Д. Белотинци, ”Христо Ботев - 1928” – с. Д.Вереница, “Развитие - 1936” – 
с. Д. Рикса “Просвета - 1932” – с. Клисурица, “Пробуда - 1878” – с. Крапчене, “Пробуда - 
1926” - с. Липен, “Народен будител - 1927” – с. Николово, “Просвета - 1928” – с. Славотин, 
“Народна просвета - 1908” – с. Смоляновци, “Събуждане - 1922” - с. Стубел, “Изгрев - 1927” 
– с. Студено буче, “Хр. Ботев - 1929” – с. Сумер, “Звезда - 2007”- гр.Монтана, “Разум - 1883” 
– гр. Монтана, “Кутловица – 2011” – гр.Монтана. 

2. Приема Годишната програма за 2012 г. за развитие на дейността на читалищата: 
“Пробуда - 1929” – с. Безденица, ”Кирил и Методи - 1928” – с. Г.Белотинци, 

“Просвета - 1921” – с. Благово, “Йордан Цеков - 1929” – с. Винище, “Наука - 1928” – с. 
Вирове, ”Асен Йосифов - 1926” – с. Габровница, “Просвета - 1927” – с. Г. Вереница, “Еленко 
Ценков -1896” – с. Г.  Церовене, “Народна просвета - 1926” – с. Д-р Йосифово, “Селска 
пробуда - 1927” - с. Д. Белотинци, ”Христо Ботев - 1928” – с. Д.Вереница, “Развитие - 1936” – 
с. Д. Рикса “Просвета - 1932” – с. Клисурица, “Пробуда - 1878” – с. Крапчене, “Пробуда - 
1926” - с. Липен, “Народен будител - 1927” – с. Николово, “Просвета - 1928” – с. Славотин, 
“Народна просвета - 1908” – с. Смоляновци, “Събуждане - 1922” - с. Стубел, “Изгрев - 1927” 
– с. Студено буче, “Хр. Ботев - 1929” – с. Сумер, “Звезда - 2007”- гр.Монтана, “Разум - 1883” 
– гр. Монтана, “Кутловица – 2011” – гр.Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението. 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-65/14.03.2012г. Докладна записка от Иво Цветанов Иванов – 

Председател на ОбС Монтана, относно определяне на представители на Община Монтана в 
Общото събрание на търговските дружества с общинско участие. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.7 е Докладна записка от мен като Председател на ОбС, във връзка с 

представители на Община Монтана в Общото събрание на търговските дружества с общинско 
участие. Докладната е разгледана на комисии. Знаете, че имаме тази практика и имате думата за 
разискване. Не виждам желаещи за изказване. Преминаваме към гласуване, то е поименно 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  ----  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
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Иво Гигов За  Станислав Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 79 

Във връзка с чл.21, ал.1, т.9 от ЗМСМА и чл.8 от Наредбата за упражняване правата на 
собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Определя за представители на Община Монтана в общите събрания на търговските 
дружества с общинско участие, както следва: 

1. ”В и К” ООД – инж. Иво Цветанов Иванов; 
2. „Топлофикация” АД – Росен Иванов Белчев;   
3. МБАЛ „Стамен Илиев” – д-р Бойко Георгиев Димитров;  
4. „АРР и БЦ - 2000” – инж. Светлин Георгиев Гогов;  
5. „Агенция за недвижими имоти” ООД – Милена Кирилова Нончева; 
6. „Монтана Спорт Инвест” ООД – д-р Людмил Кирилов Джурджов; 
7. Дружество за заетост „Огоста 2000” ООД – Ангелина Тошева Стоичкова. 

 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-67/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно брой и разпределение на общинските жилища за 2012 год. 
 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Отиваме към следващата точка от Дневния ред от Кмета на Община 
Монтана, относно брой и разпределение на общинските жилища за 2012 год. Имате докладната. Тя е 
разгледана. Трябва да кажа, че комисията по Местно самоуправление е подкрепила докладната и има 
едно предложение, като решение на комисията, а то е: Съответната Комисията по чл.195 от ЗУТ да 
направи проверка до края на месец Май 2012 год. и оценка за годността за обитаване на жилищата от 
фонд “Резервен”  и резултатите от проверката да се предостави в Общински съвет Монтана. 
Комисията има своите аргументи това е решение на комисията и аз мисля, че общината ще се 
съобрази с това решение. Така сме коментирали с Председателя на комисията. По докладната 
записка, има ли желаещи за изказване? Г-н Младенов, заповядайте. 

Г-Н АНАТОЛИЙ МЛАДЕНОВ: У-мо Председателство, у-ми колеги, у-ми г-н Кмете, аз 
използвам тази докладна записка като повод да продължим един разговор от предишната сесия. Ние 
приемаме едни стратегии, едни тактики, едни планове и аз и миналия път казах, добре хубаво е 
приемаме ги, но не виждаме червената нишка, не виждаме приоритет, не виждаме какво е решил 
Кмета да прави. Говорехме, че това трябва да бъде отразено в един план за управление и развитие на 
Община Монтана, който план трябва да ни бъде представен от Кмета в тримесечен срок от 
полагането на клетва. Това е съгласно чл. 44, ал.5, говорили сме за това. До този момент, срока изтече 
на 7 февруари, до този момент такъв план ние не сме приели. Аз, затова моля г-н Кмета да бъде така 
добър, сега предполагам, че няма да му е толкова натоварена с Брюксел, с други по-тежки 
командировки и ще има времето тъй като и предишния мандат до колко знам не е бил приет такъв 
план. Плана се отчита всяка година. До колкото знам в Община Враца, общинските съветници са го 
отхвърлили плана на Кмета, но до колкото прочетох в този чл. 44 Кмета ни го представя, ние не го 
приемаме, юристите ще кажат, но все пак това нещо трябва до го има. Така че много моля, когато се 
приемат такива неща ние да имаме нещо, което да виждаме, като приоритети в управлението на 
общината. Защото и предния път тук четох от един предизборен план, да вярно е, че тук професура 
казваше за десетте Божии заповеди „Не лъжи” тук в случая не става дума за лъжа, а за много 
неточности в този план, който коментирахме за левия бряг, за количеството на водата. Сега и в тази 
докладна за жилищата са описани 150 жилища, а ние имаме в наличност 160 нали така по тази 
докладна? Така че, нека да разберем в крайна сметка за какво става дума. Аз нямам нищо против 
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това, което е предложено в докладната записка за разпределението на общинските жилища, но тъй 
като не можех да разбера и не получих отговор, задавам го сега в момента. Направи ми впечатление, 
значителното количество жилища за гости. Шокира ме това, че има 10 хил. картотекирани за 
общински жилища в общината. Кажи речи, това е половината брой население на общината, ако 
приемем, че това са двучленни семейства. Половината община е картотекирана, а ние имаме много 
жилища за гости и театъра жилище и училищата жилище и т.н. в крайна сметка, нека да стане ясно, аз 
сега разбрах, че Май месец ще се прави преоценка на годност тогава да се прави и една преоценка кои 
ще се дават на нуждаещи се, кои на гости, кои на ведомства и т.н. това исках да кажа, благодаря ви за 
вниманието. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Младенов. Други желаещи за изказване? Г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-н Младенов, съвсем накратко, повлиян от Вашето 

просторно изказване, което няма нищо общо с точката, която разглеждаме. Не е проблем това нещо, 
политици сме. Сега, за леви брегове и червени нишки и за планови периоди няма да говорим. Кой коя 
програма е приел личи от Октомври, от миналата година, но това е друга тема. Ако това, което го 
изисква Закона ще го добавим и ще го приемем. Искам само да Ви кажа, че сигурно не са 10 хил. 
картотекираните. Аз съм грижливо събирал и натрупвал това, което са работили и хората преди мен и 
преди нас, и преди вас и това, което ще продължат да правят нататък. Тодорова ми каза, че не са 10 
хил., но сега няма да спорим дели са 1 000 или 10 хил. Истина е, че нови жилища в тази част не се 
представят. Аз гледам по-скоро въпроси Ви от друга гледна точка. Ако въпроса Ви е каква е 
политиката на общината в областта на жилищното строителство на подобно нещо. Например в страни 
като най-богатата Германия такива жилища няма изобщо всичко е приключило като минавания и 
настанявания в продължение на години, на десетилетия и тук картината е същата. Искам да ви кажа, 
че лично общината поне от края на миналия Век, откакто съм Кмет няма такива жилища за гости. 
Имахме задължения от Американския корпус за Мира да имаме жилища по трите програми на 
Корпуса на мира по Икономика, по Екология и по Образование. Другото, които предоставяме 
периодично гостите на режисьорите и другите, които работят в Драматичния театър не са мой гости, 
освен, ако не реагирам като един мой приятел, който казва, че понеже гледал едно стадо кози покрай 
Монтана и когато са го глобили е казал да не го глобяват, защото стадото е мое. Когато го попитах - и 
това ли, защо и това е мое? Той каза, защото то дава мляко това мляко го ядат децата на Монтана те 
имат родители в Монтана, значи и това е твое. Та в тази си част съвсем коректно да погледнем онова, 
което имаме като жилищен фонд. Благодаря ви, че на комисия сте го подкрепили и видели. Опитваме 
се да работим и да извадим всичко, което го има като предложение. Даже и предложението на 
комисията, която сте направили в тази част смятам, че е съвсем нормално. Ние периодично 
предлагаме в тази част възможността особено на наемателите и то на съвсем нормални цени да станат 
собственици. Защото е очевидно има и такива и в годините назад в този период винаги сме 
провеждали подобно нещо, като политика и като намерение. Така че до колкото виждам с 
предложението на едната от комисиите не би трябвало да има драма в подкрепата на тази докладна. 
Искам сериозно да ви кажа, за разлика от други общини в България 264 никои от ръководството на 
общината не живее в общинско жилище, въпреки че имат право кметовете и заместник кметовете. 
Относно командировките за съжаление на някои говоря продължават и не спират. В 21 Век сме 
нормално, това не е извинение разбира се за другото, което казахте и затова приемам коректно 
забележките и приказките. Това не е никакъв проблем, за да не бъде подкрепен докладната, както и да 
изпълним предложението на комисията. Периодично този фонд да бъде гледан и да бъде представен 
на вашето внимание. Това е, което мога да ви кажа. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви. Други желаещи за изказване аз не виждам. Гласуваме 
прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване  

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
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Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 80 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.3, ал.2 от Наредбата за условията и реда за управление и 

разпореждане с общинския жилищен фонд  
 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

І. Утвърждава 7 броя общински жилища за ползване от драматичен театър “Драгомир 
Асенов” гр. Монтана. 

ІІ. Разпределя общинските жилища за 2012 год., както следва : 
1. Жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди 126 бр. 

/Приложение 1/; 
a/ в жилищни блокове  76 бр. 
б/ в отчуждени жилищни сгради  50 бр. 
2. Ведомствени жилища 19 бр. /Приложение 2/; 
3. Резервни жилища 15 бр. /Приложение 3/. 
ІІІ. Утвърждава общия брой на общинските жилища за 2012г. 160 бр. 
ІV. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-68/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към другата Докладна записка, а тя е продажба на имот 

– частна общинска собственост става въпрос за с. Войници. Желаещи за изказване не виждам. 
Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 



Продължение от Протокол №6/29.03.2012 г.        

 

 11 

Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 81 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на имот УПИ ІІ, кв.29 по 
кадастралния и регулационния план на с. Войници, община Монтана, актуван с АОС №1685 / 
2012 г., чрез публичен търг с явно наддаване. 

 2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 2 400/две хиляди и четиристотин/ лева, без 
ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-69/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към следващата докладна, а тя е относно продажба на 

имот – частна общинска собственост в гр.Монтана. Желаещи за изказване не виждам. Преминаваме 
към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    
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31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 82 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на поземлен имот с 
идентификатор 48489.13.486 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. 
Монтана,  чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители, на стойност 27 760 /двадесет и седем хиляди, 
седемстотин и шестдесет/ лева, без ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-70/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване на сервитут в полза на община Монтана за 
прокарване на техническите проводи за изграждане на обект “Рехабилитация и доизграждане 
на канализационната и водоснабдителната мрежи на град Монтана”, в частта новоизграден 
колектор в кв. Мала Кутловица, през  имоти на физически  лица 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно учредяване на сервитут в полза на 

община Монтана за прокарване на техническите проводи за изграждане на обект. Докладната беше 
допълнена в движение. Разгледана е на поне една комисия след допълнението и ви беше изпратена на 
имейлите. Ако искате допълнително пояснение тук може да бъде дадено. С един имот е допълнена 
докладната, през който ще има сервитут. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова За  Светлин Николов За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 83 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.6 от НРПУРОИ  
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Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана дава съгласие за учредяване на сервитут в полза на 
община Монтана за прокарване на канализационни проводи за изграждане на обект 
“Рехабилитация и доизграждане на канализационната и водоснабдителната мрежи на град 
Монтана”, в частта новоизграден колектор в кв. Мала кутловица, през имоти на физически 
лица, съгласно проекта. 

2. Упълномощава кмета на община Монтана да извърши процедурите по учредяване 
на сервитут в полза на община Монтана, да сключи договори и изплати еднократно 
обезщетение, определено от комисията по чл.210 от ЗУТ на физическите лица, собственици 
на засегнатите имоти.  

3. Общински съвет гр. Монтана дава съгласие за безвъзмездно учредяване на сервитут 
в полза на Община Монтана за прокарване на канализационни проводи за изграждане на 
обект “Рехабилитация и доизграждане на канализационната и водоснабдителната мрежи на 
град Монтана” през имоти с идентификатори 29.357, 29.587, 29.585, 29.580, 29.581, 29.711 и 
29.712 по кадастралната карта на гр.Монтана.    

4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-71/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на прокарване и възникването на 
сервитут на канализационен тръбопровод. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Минаваме към следващата Докладна записка тя е от Кмета на Община 

Монтана, относно учредяване право на прокарване и възникването на сервитут на канализационен 
тръбопровод. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 84 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл.112 от Закона за водите, във връзка с чл. 
193, ал. 1 от ЗУТ 

Общински съвет Монтана 
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Реши: 
1. Учредява право на прокарване и възникването на сервитут на канализационни 

отклонения през общински поземлени имоти - полски пътища, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Монтана, в полза  на Жани Петров, Румен Борисов, Пламен 
Петров, Иван Аврамов, Дафин Петров и Мариела Борисова от гр. Монтана, за изграждане на 
канализация до собствените им поземлени имоти 48489.27.649; -3; -664; -663; -742; -743; -
744; -745; -746; -747; -748; -749 и -750,   както следва: 

 
№ на имота Дължина/м/ Сервитут/кв.м./ 
48489.27.6 125,3 41,5 
48489.27.26 286,2 94,7 
48489.27.158 362,1 272,3 

 
2. Определя  цената на учреденото право на прокарване и възникването на сервитут по 

пазарни цени, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на Закона за независимите 
оценители на стойност 2050,00 /две хиляди и петдесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-72/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване на право на прокарване на електропроводно 
отклонение и възникване на сервитут през общински имот. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата Докладна записка отново е учредяване на право на 

прокарване на електропроводно отклонение и възникване на сервитут през общински имот. Желаещи 
за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 85 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА,  чл.34, ал.2 от ЗОС, чл.64, ал.4, 5, 6 от ЗЕ,  във 
връзка с чл. 193, ал. 1 от ЗУТ  

Общински съвет Монтана 
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Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана учредява право на прокарване и възникването на 

сервитут на  електропроводно отклонение през поземлен имот - частна общинска 
собственост с идентификатор 48489.8.82 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 
гр. Монтана, с дължина 13,05 линейни метра и сервитут от 29,74 кв.м., за захранване на 
сграда с идентификатор 48489.8.82.2, по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. 
Монтана, находяща се на ул. “Веренишка” №24, в полза на ЧЕЗ Разпределение България АД, 
ЕИК 130277958. 

2. Определя  цената на учреденото право на прокарване и възникването на сервитут, 
изготвена по реда на  чл. 210 от ЗУТ, с протокол №6/05.03.2012 г.   на комисията по чл. 210 
от ЗУТ, назначена със заповед № 858/18.04.2008 г.  на кмета на община Монтана,  в размер 
на 745,00 лв./седемстотин четиридесет и пет лева/. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-73/14.03.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за 
изменение на ПУП-план за регулация и застрояване /ПРЗ/ на част от кв. 31, кв. 33 и кв. 41 и 
улица с О. Т. 80-81-82-83, по регулационния план на с. Трифоново, община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Отиваме на една точка, на едно село, без чието землище няма как да 

мине сесия, както знаете в началото на годината. Колеги имате Докладната записка, относно съгласие 
за изработване на проект за изменение на ПУП-план едно хубаво дело. Желаещи за изказване аз не 
виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 86 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 134, ал.1, т. 2 и чл. 134, ал. 2, т. 6 от Закона за устройство на 

територията  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
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1. Обявява за частна общинска собственост 886 (осемстотин осемдесет и шест) кв.м., 
които са част от улица с О.Т. 80-81-82-83 и ще попадат в новообразувания УПИ ІІ, кв.41, по 
регулационния план на с. Трифоново, Община Монтана. 

2. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПРЗ, по 
регулационния план на с. Трифоново, Община Монтана, предвиждащ образуването на нов 
УПИ II в кв. 41 с площ от 886 кв.м. и отреждане “за религиозна дейност”, съгласно скица-
предложение. 

 3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-74/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на 
/ПУП/ - план за регулация и застрояване /ПРЗ/ за УПИ ХХІІ, кв. 10, СПЗ, по регулационния 
план на гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е Докладната записка, относно съгласие за 

изработване на проект за изменение на ПУП. Желаещи за изказване аз не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова За  Светлин Николов За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№ 87 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 134, ал. 2, т. 6 от Закона за устройство на територията Общински 

съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПРЗ, за УПИ ХХІІ, 
кв. 10, по действащия подробен устройствен план на гр. Монтана, предвиждащ образуването 
на четири нови урегулирани поземлени имота:  

- УПИ ХХІІ с площ 2418 (две хиляди, четиристотин и осемнадесет) кв.м., с 
отреждане “за обществено обслужване”; 

- УПИ ХХІІІ с площ 423 (четиристотин двадесет и три) кв.м с отреждане “за 
обществено обслужване”; 
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- УПИ ХХІV с площ 434 (четиристотин тридесет и четири) кв.м. с отреждане “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ ХХV с площ 796 (седемстотин деветдесет и шест) кв.м с отреждане “за 
обществено обслужване”, съгласно приложената скица-предложение. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-62/14.03.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ -  Парцеларен 
план /ПП/ за  подземен електропровод 20 кV  от съществуващ ЖР  през поземлени имоти (ПИ)  
№  031010 и № 647017,  и нов КТП  в ПИ с № 647017 по картата на възстановената собственост 
(КВС) с. Вирове, общ. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шестнадесета точка от Дневния ред е Докладната записка от Кмета на 

Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план /ПП/ за подземен 
електропровод. Желаещи за изказване. Не виждам. Преминаваме към обикновено гласуване 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 88 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 5 от протокол на ОЕСУТ 

№ 2 от 23.02.2012 г. 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява     Проект за ПУП - ПП  за  подземен електропровод 20 кV от съществуващ 

ЖР  през ПИ №  031010 и № 647017, и нов КТП  в ПИ  № 647017 по КВС с. Вирове, общ. 
Монтана, съгласно чертежа. 

Трасето и разположението на сервитутните зони се одобряват по графичната и 
текстова част на проекта, който е неразделна част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересувани лица. 
Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 

съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-01-63/14.03.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ за имоти 000242 
и 000244 от КВС на землището на с. Студено буче, общ. Монтана, с който се образуват нови 
имоти. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е под №17 в Дневния ред. Докладната записка 

от Кмета на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ в с.Студено буче. Желаещи 
за изказване не виждам. Преминаваме към обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 31,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
 

Решение 
№ 89 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал.1 от ЗУТ и решение № 1от протокол на ОЕСУТ № 

2 от 23.02.2012 г. 
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Общински съвет Монтана 
Реши: 

Одобрява Проект за Подробен устройствен план – ПУП за имоти 000242 и 000244 от 
КВС на землището на с. Студено буче, общ. Монтана, с който се образуват нови имоти: 
000247 – с конкретно предназначение “За животновъдна ферма и производство на ел. 
енергия”, 000249 – с конкретно предназначение “За животновъдна ферма и производство на 
ел. енергия”, 000250 – с конкретно предназначение “За производство на ел. енергия”, 000254 
– с конкретно предназначение „За производство на ел. енергия”, 000258 – с конкретно 
предназначение „За производство на ел. енергия” и 000259 – “За път за осигуряване на 
достъп до новообразуваните имоти”, и План за застрояване на новообразувания имот 000258, 
с който се предвижда ниско строителство с ограничителни линии на застрояване, съгласно 
чертежа. 

Линиите на застрояване и разположението на сервитутните зони се одобряват по 
графичната и текстова част на проекта, който е неразделна част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
  ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-75/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно актуализиране на ползването и поддържането на мерите и 
пасищата от общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана през 2012 год. 

 
  ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Осемнадесета точка от днешния Дневен ред е Докладната записка от 
Кмета на Община Монтана, относно актуализиране на ползването и поддържането на мерите и 
пасищата от общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана през 2012 год. 
  Г-ЖА СОНЯ ТОДОРОВА: В Решението, в т.3 тъй като Заповедта на Министъра е точния 
текст е „в добро земеделско и екологично състояние”, изпуснато е „земеделско”. Трябва да е „добро 
земеделско и екологично състояние”. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Приемаме, че това е техническа грешка, която ще бъде коригирана. 
Желаещи за изказване? Няма. Приемаме, че това е техническа грешка. Преминаваме към поименно 
гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав  Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
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Приема се  
Решение 

№ 90 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 37о и чл. 37п от ЗСПЗЗ и чл. 25, ал. 1 от ЗСПЗЗ  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
І. Приема приложения годишен план за паша за 2012 г.   
ІІ. Актуализира списъка за предоставяне на мери и пасища на територията на община 

Монтана за общо и индивидуално ползване, съгласно Приложение 1 и Приложение 2. 
ІІІ. Задължава наемателите на пасищата и мерите да ги ползват в съответствие с 

условията за поддържане на земята в добро земеделско и екологично състояние, одобрени 
със заповед №РД 09-616/21.07.2010 г. на министъра на земеделието и горите, а именно: 

1. Да извършват минимум 1 коситба за съответната година - до 15 юли за равнинните 
райони и до 15 август за планинските райони включени в обхвата на необлагодетелстваните 
планински райони. 

2.  Да почистват нежеланата храстовидна растителност (къпина, шипка и др.).  
3. Да опазват задължително земеделските площи в близост до гори от навлизането на 

дървесна и храстовидна растителност в тях. 
4. Да провеждат борба с агресивни и устойчиви растителни видове (орлова папрат, 

чемерика и др.) , както и следните условия: 
 Да не променят начина на трайно ползване на пасищата и мерите и да ги 

ползват по предназначение. 
 При ползване на мерите и пасищата, определени за общо ползване да заплащат 

съответните такси. 
ІV. Община Монтана е длъжна: 
1. Да предостави мерите и пасищата за ползване на желаещите земеделски стопани или 

техни сдружения, собственици на регистрирани във ветеринарната служба селскостопански 
животни или на лица, които са поели задължение да ги поддържат в добро земеделско и 
екологично състояние. 

2. Да поддържа пасищата и мерите за общо ползване в добро земеделско и екологично 
състояние. 

3. Да предоставя на земеделските стопани – собственици на животни, включени в 
приложените списъци, заверено от кмета на общината копие на решението за определяне на 
ползването на мерите и пасищата, след представяне на документ за платена такса за общо 
ползване на мерите и пасищата. 

4. Да контролира спазването на задълженията на наемателите, ползващи общинските 
мери и пасища. 

V. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: 08-01-76/14.03.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно утвърждаване на наемната цена за стопанската 
2012/2013 г. за отдаване под наем без търг или конкурс на ползватели на масиви за едногодишно 
ползване на земеделски земи от ОПФ в землищата на община Монтана. 

 
 ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е относно утвърждаване на наемната цена за 
стопанската 2012/2013 г. за отдаване под наем без търг или конкурс на ползватели на масиви за 
едногодишно ползване на земеделски земи. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
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Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова За  Светлин Николов За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 91 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 24а, ал. 5, т. 3 и чл. 37в, ал. 10 от Закона за 

собствеността и ползуването на земеделските земи 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
      1. Утвърждавам наемната цена за стопанската 2012/2013 г. за отдаване под наем 

без търг или конкурс на ползватели на масиви за едногодишно ползване на земеделски земи 
от ОПФ в землищата на община Монтана, както следва: 

 

 

ЗЕМЛИЩЕ 
наемна цена 

ниви 
(лв/дка) 

наемна 
цена 

ливади 
(лв/дка) 

наемна цена 
пасища, 

мери 
(лв/дка) 

1 Безденица 28.00  10.00 5.71 
2 Белотинци 73.00   7.87 5.71 
3 Долно Белотинци 18.94 7.87 7.00 
4 Благово 73.00   7.00 5.71 
5 Винище 27.93 7.87 5.71 
6 Вирове 73.00  7.87 5.71 
7 Войници 17.45 7.87 5.71 
8 Габровница 73.00  7.00 5.71 
9 Горна Вереница 71.00   7.87 5.71 
10 Горно Церовене 73.00   7.87 5.71 
11 Доктор Йосифово 13.75 8.16 5.71 
12 Долна Вереница 19.85 7.87 5.71 
13 Долна Рикса 73.00   7.87 5.71 
14 Клисурица 16.17 7.87 7.00 
15 Крапчене 73.00    7.87 2.50 
16 Липен 73.00    7.87 7.00 
17 Монтана  73.00    7.87 5.71 
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18 Николово 20.00 3.80 7.00 
19 Славотин 31.00    8.00 2.50 
20 Смоляновци 73.00    7.00 7.00 
21 Стубел 73.00    10.66 5.71 
22 Студено буче 73.00    7.87 5.71 
23 Сумер 73.00     10.00 5.71 
24 Трифоново 73.00    7.87 5.71 

 
2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТА: 08-01-77/14.03.2012г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в 
землищата на община Монтана. 

 
 ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесета точка от Дневния ред също е традиционна, относно 
предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана. Не 
виждам желаещи за изказване. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова За  Светлин Николов За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев За 
Иво Иванов За  Стилиян Христов За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
32 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 92 

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Предоставя на Петър Първанов Петров в землището на с. Смоляновци, община 
Монтана: 
         ▪ имот с №053090 и проектна площ 1.435 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Градището“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02836/09.02.2012 г.,  
         ▪ имот с №072008 и проектна площ 0.806 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Влашко поле“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02837/09.02.2012 г.,  
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         ▪ имот с №053097 и проектна площ 2.861 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Песъка“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02838/09.02.2012 г., 
         ▪ имот с №079190 и проектна площ 0.334 дка, начин на трайно ползване лозе в 
местността „Селски лозя“, V-та категория, скица-проект №Ф02839/09.02.2012 г., във връзка 
със заявление вх. №18041/1991 г. и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

2. Предоставя на Зоя Ангелова Кузманова в землището на с. Долно Белотинци, 
община Монтана имот с №000142 и проектна площ 0.482 дка, начин на трайно ползване 
дървопроизв. пл., ІІІ-та категория, скица-проект №Ф03303/30.11.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №1788/2008 г. и решение №1РГ/13.11.2008 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-55/12.03.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно наименуване на улица в с. Горна Вереница. 
 
 ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и първа точка е относно наименуване на улица в с. Горна 

Вереница. Разбира се това е другото село. Улицата се наименува с името „Китка”. Няма желаещи за 
изказване. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 32,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 93 

На основание § чл. 21, ал. 1, т. 18 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Назовава се с името “КИТКА” улицата с осови точки: О.Т.3 – О.Т.87 от кадастралния 
и регулационния план на с. Горна Вереница. 

2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-57/12.03.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно молба от Десислава Динева Петрова за 
опрощаване на дължими суми от неправомерно получено парично обезщетение за отглеждане 
на малко дете по чл. 53 от Кодекса за социално осигуряване. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Двадесет и втора точка е относно едно опрощаване. Има становище, 

разгледана е. желаещи за изказване не виждам. Който е „за” предложеното решение моля да гласува 
„За” – 32,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 94 

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00/2221 от 30.12.2011 г. на  Администрацията на 
Президента  

Общински съвет Монтана 
Реши: 
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Изразява мнение, че полученото парично обезщетение от госпожа Десислава Динева 
Петрова е дължимо и не следва да бъде опростено. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА: 08-01-82/29.03.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно частична корекция – вътрешна компенсирана 
промяна на Списъка на капиталови разходи през 2012 год. финансирани от собствени средства. 

 
 ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Допълнителната точка в Дневния ред. Тя беше анонсирана в началото, 
това е относно частична корекция вътрешна компенсирана промяна в Списъка на капиталовите 
разходи. Желаещи за изказване? Не виждам. Минаваме към поименно гласуване. 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов За 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов За 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Златко Тодоров За  Росен Белчев За 
Ивайло Живков  За  Румен Ерменков За 
Иван Георгиев  За  Светлин Гогов За 
Ивета Станкова  За  Светлин Николов  За 
Иво Гигов За  Станислав Станоев Против 
Иво Иванов За  Стилиян Христов  За 
Илиандър Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
31 / 1 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 95 

На основание чл. 21, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 18 от Закона за общинските бюджети   

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема предложената Частична корекция на Списъка на капиталовите разходи през 
2012 год. финансирани от собствени средства съгласно приложение № 1. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените по т.1. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колега Станоев, заповядайте. 
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Г-н Кмете, г-н Председател, Зам. председател, у-ми колеги, 

г-н Директор на предприятието, не съм против въобще точката, предполагам всички знаете защо 
излизам. Винаги съм дължал да се уважаваме Общинска администрация и съветници. Не съм против 
да нарушаваме Правилника, когато има оперативна работа. Но, пак говоря не може да искаме до 
колкото чух изказването на Кмета „било много спешно”. Толкова много спешно, че аз трябва да 
реагирам от 12,30 ч. до 13,30 ч. да отида на комисия. Нека да се уважаваме. Сигурен съм, че за тази 
точка се е знаело още от вчера, просто няма шанс да е толкова спешна. Този проблем сме го говорили 
и с предишната управителка и заем, че съществува такъв проблем. Единствено една молба имам 
колкото и да имах желание нямаше как да дойда. Правилна е точката, имаме желание, но просто, 
затова и направих отрицателния вот за де се обърне внимание. Не е проблем сутринта в 08,00 ч.; в 
09,00 ч.; в 10,00 ч. да звъннете и да кажете – заповядайте в 13,30 ч. да си подредим програмата. В 
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противен случай и желание да имаме, няма как да дойдем да гласувам. Иначе само по себе си просто 
няма кой да е против това нещо. Наистина всички почваме да говорим, че трябва да се измият 
улиците. Благодаря за вниманието. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на колегата Станоев. Принципно е прав. Благодаря и на 
комисията, която беше много бърза.    

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА: Питания  
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Отиваме на последната точка от Дневния ред – Питания. Първо – 

колежката Мария сигурно е раздала, каквото има като отговор. След това да кажа, защото днес сме в 
такъв състав, аз мисля от мое и от ваше име да пожелаем на г-н Златко Тодоров успех в каквото и да 
предстои и се надявам на следващия път да ни уважи все пак в друго качество. Това мога да кажа. 

Следващото нещо, което искам да кажа е между двете сесии получихме решението на 
Софийския апелативен съд, то е във връзка с бившето ДКЦ и сега ОМЦ. Това решение е предадено на 
всеки от председателите на групи в ОбС и решението е много добро за Община Монтана и за ОМЦ. 
Който има интерес разбира се решението е при нас. Аз не съм юрист да влезна в детайли и няма да ви 
го изчета, но посланието на това решение е, че е много добро решение. Това е въпрос, който ни 
занимаваше дълго време и беше много важен. Благодаря за подкрепата на всеки и на всяка от групите 
и на Кмета на Община Монтана, за да се стигне до този момент. Разбира се това не е окончателно 
решение, има още една инстанция. 

Имате думата за питания. Светлин Николов, заповядайте. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преди да изразя отношението си към отговора, който ми е 

даден за ул.Ал.Батенберг”, както знаете на предишната сесия поставих такова питане. Частично съм 
удовлетворен от отговора по отношение на това, че има пътни знаци, който всяка година се подменят, 
освежават и т.н. Питането ми беше, ще има ли възможност за оправяне тротоарите на тази улица, 
защото се върви по пътното платно. Това беше в основата на моето питане. Мисля че всички, които 
вървят по ул.Ал.Батенберг” и особено младите хора, които учат там в някои от училищата да бъде 
коригирано поне един от тротоарите, от едната страна на улицата. Второто ми питане, което искам да 
отправя към Кмета на общината е по повод на едно наше решение, с което приехме ред за раздаване и 
съответно регистриране на ППС – каруци. До този момент има ли някаква реакция от наша страна от 
хората, които трябва да бъдат регистрирани, като ползващи такива ППС. Защото този въпрос е голям 
проблем за хората от Студено буче и Войници. Поставям това питане, защото беше поставено пред 
мен от хора от Студено буче, които са заинтересовани, час по скоро това нещо да бъде решено, за да 
спрат поне частично онези набези, които се правят в момента. 

Преди да седна искам да ви уведомя, на 22 Март беше Общото събрание на НАПОС. Там се 
обсъждаха доста въпроси. В крайна сметка беше избрано ново ръководство. Нашия Председател е 
член на Управителния съвет, както и аз бях до сега и искам да го поздравя по този повод и мисля, че и 
вие всички ще бъдете удовлетворени от това нещо. Тъй като едно представителство в такъв орган на 
национално ниво дава своето предимство по отношение на ползването на опита на другите ОбС-ти, 
ползването на опити не само в България, но и в чужбина и съответно вземане на позиции в това 
отношение. Поздравления г-н Иванов и Ви пожелавам здраве. По наше предложение беше включен и 
Председателя на Чупрене, едно момче, което мисля, че също заслужаваше да бъде включено, тъй като 
от Видинска област имаше само един представител го предложихме така, че позициите на 
Северозапада в тази обществена организация са силни. Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Николов. Той свърши голяма работа там, това е 
някаква позиция за всички нас. Да кажа още в началото на питанията, че долу в кафето има 
възможност след това да изпием по едно кафе. Ивета Станкова беше дала заявка за питане. 

Г-ЖА ИВЕТА СТАНКОВА: В Кварталите с къщи се събират контейнерите редовно, но до 
тях вече две седмици и повече си стоят едни купчинки от изрязване на лози, дръвчета, това, което 
събират. В кварталите, където са с повече къщи. Контейнерите се изхвърлят редовно, но тези 
купчинки си стоят. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: По червената нишка, карам от дясно на ляво, мое ляво, твое дясно г-н 
Младенов. 

Г-Н АНАТОЛИЙ МЛАДЕНОВ: Има една молба от жителите на Живовския квартал. Има 
проблем с клуба, който над ІІ ОУ, там се строи под него и клубът е подкопан. Много моля да се 
вземат някакви мерки. Какви, нямам представа. 
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Втория въпрос – имах среща с там живущите и те изказаха една тревога, която за съжаление 
нямаше как да я проверя и не съм компетентен. Казаха ми, че това, което е като съоръжение горе до 
Диана, те го наричат Изравнителна В и К система е безстопанствена. Оградата е паднала, наркомани 
се събират, това са твърдения не проверени от мен и това създава опасност за града ни. Много моля, 
ако е така да се вземат мерки, защото всички я пием тази вода и да не стане беля, ако е така. Това е от 
мен. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Младенов. Приехте принципа от дясно. Питане от 
средната редица има ли, защото д-р Цочев вдига ръка. Ани Стаменова, заповядай. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Аз искам да благодаря за отговорите. Не че не съм 
удовлетворена, за Училищния плод става въпрос – затова че има затруднения за изготвяне на 
документи и че изискванията от фонда са твърде големи, според мен не оправдава директорите да не 
представят тези програми и да не участват в нещо, което Държавата ни дава безплатно. 

За строителството в Живовския квартал и до мен също бяха отправени такива запитвания. 
За режима за водата бях писала и ми казахте, че до 01 Март ще спре режима, някакво развитие 

има ли по въпроса? 
Д-Р ПАВЕЛ ЦОЧЕВ: Аз искам да благодаря за отговора на поставения въпрос, той беше 

относно „легналите полицай” по ул.”Неофит Бозвели”, които са премахнати. Да, така е трафикът 
значително е ограничен след като се пусна възстановената ул. ”Веренишка”, но живеещите около 
улицата настояват да се възстановят с цел да се ограничи скоростта по принцип. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Не виждам желаещи за други питания. Г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Понеже имаше конкретно питане към мен така както записах г-н 

Николов. Половината казахте, че сте доволни другата не. Ул. ”Ал. Батенберг” е улицата за втори път 
го казвам с най-много училища с най-много деца в Монтана. ПМГ, ГПЧЕ, ІІІ-то СОУ, ІV СОУ, ІХ-то 
СОУ, подозирам обаче, въпреки че работихме по тротоарите, както и Коларска преди малко ми каза и 
тя ходи по средата на улицата, нищо че има тротоари. Казвам го, защото и аз се движех по същия 
начин, като Директор на спортното училище. Голяма част от децата, от хората и всички се движат по 
платното. Този път не е причината само това, че полицаите или ние не сме санкционирани, защото 
колите са спрели отгоре. Аз приемам това, което казвате, притесненията Ви и всичко останало в тази 
посока. Има места, където трябва да бъдат възстановени по веднъж те са направени. Полицаите имат 
дежурства в двете големи училища. Просто навика на голяма част от хората е да се движат по 
улицата, тъй като тя е основна пешеходна зона на всички, които идват от Младостите и които влизат 
в центъра. Аз не бягам от отговорност г-н Николов, но искам да Ви кажа, че това е по отношение на 
тротоарите. Моля Ви да не ме карате да отговарям писмено. Ако това Ви удовлетворява. 

За каруците, затова извиках Деян Димитров, защото предприехме, написахме, раздадохме. По 
отношение на контрола до колкото Ви разбрах, затова го извиках, ако имате конкретно питане от 
Студено буче или Войници там потокът е по засилен. Можем ли да отговорим Димитров, тук? 
Контрола остава за нас и за полицията, това мога да Ви кажа. Сезонът е такъв и от тук насетне така 
започва. 

Г-жа Станкова, тази седмица беше хубаво време. Страхотно много боклук, всичко е 
мобилизирано и тази ще бъде такава. Ако има отделни участъци, които са останали. В момента и по 
селата минаваме. Там има също подобни въпроси почти на всякъде. Ако нещо е направено като 
пропуск, говорим за битовия отпадък. Вие питате за чистенето на лозите, на дворовете, на хората, 
който живеят в къщи. Има подобен телефон, сигурно не е така. Аз в неделя се прибрах от Дания, 
реагирах по същия начин, като Вас, почти през нощта. Защото се прибрах и видях, убедиха ме, че 
преди шест часа е минато и отново всичко е струпано. Тази събота и неделя сме приканили всички 
наши съграждани да предприемат действия, ако имат свободно време, да се занимават със 
собствените си имоти. Да ги изкарат отпред, да ги изнесат близо до контейнерите, за да можем да 
почистим. 

Двата въпроса на Ани Стаменова и на Анатолий Младенов за Живовския квартал. Едното е 
подкопаването на клуба. За това е необходимо наистина да направя проверка и ще Ви върна обратно 
информация. Искам да Ви кажа, че вчера при мен дойде още една подписка от 200 подписа от 
ул.”Захари Стоянов”, казвам го на Вас двамата, защото Вие традиционно ми задавате въпроси за 
Жививоския квартал. На ул.”Жеравица” най-високата улица в Монтана и ”Захари Стоянов” в долната 
част едно искане има за детска площадка. Вие знаете в по-ниската част на това нещо. Предупредих ги 
инициаторите няколко мъже и жени бяха, че по нормалния вариант е било това да го гледаме Януари 
или Февруари тогава, когато приемаме бюджета. Понеже касае страшно много деца, ІІ-то училище е 
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една от двете най-големите учебни заведения на територията на Областта не само тук в Монтана. 
Затова поех ангажимент на актуализацията на бюджета ние по-рано не можем да реагираме от 
началото на Юли или тогава, когато го приемем, най-вероятно ще стигне и това нещо до вас.  

Що се касае по конкретния въпрос г-жо Стаменова, радвам се, че картината е малко по-добра. 
Среченска бара стигна до 3 560 000 куб преди десет дена. В началото на тази седмица е 5 200 000 куб. 
Ежедневно разговарям с ръководството на „В и К” с г-н Иванов и цялата инженерна група на „В и К” 
се разбрахме така, че сега в понеделник на 02. Април окончателно ще настоявам да отпадне нощния 
режим в момента, в които нивото мине 6 500 000 куб. Аз мисля, че ще мине тези 6 500 000 това дори 
и журналистите не го знаят, вчера вече беше 5 800 000 куб. На Ком и Петрохан има сняг над 1 м. 
Трите ВЕЦ-а на каскадите на Напоителни системи, на Петрохан, ВЕЦ Мисури, ВЕЦ Бързия работят. 
В момента картината е добра, приемлива. От юни месец на миналата година обикновено язовира, вие 
знаете се пълни между март и юни имахме голямо притеснение, защото до преди два три дни на 
каскадата все още беше замръзнало и все още не беше започнало топенето. Понеже питат и десетки 
хора питат и е нормално, аз мисля, че и се надявам в тези три дни до неделя, ако темпото от 
последната седмица се запази мисля, че ще минем 6 500 000 куб. В понеделник на 02 Април ще имате 
информация по темата. Мисля, че тези притеснения и този дискомфорт за 44 хил., които са по 
постоянен адрес в Монтана ще отпадне. Силно се надавам, не смея да го кажа, защото журналистите 
ще го напишат утре. Аз съм се разбрал с ръководството на „В и К”, че волни програми в тази посока 
няма да правим. Да, от 10 дни е обърната кривата обратно, обаче все още не сме на тези нива, на 
които може да се успокоим. Не можем да прогнозираме времето какво е назад. Убеден съм на 90%, че 
в понеделник в тази част ще наблюдаваме, ако това нещо се запази. Мисля, че и хората като цяло 
заедно с пускането на фонтаните и с другите неща ще ги избавим от известните притеснения в 
продължение на около два месеца и половина, които ги има по отношение на водата. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Д-р Александров, д-р Джурджов, Румен 
Ерменков, Светлин Гогов и Анатолий Младенов да останат след това. Златко Тодоров, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Искам само да кажа, затова което стана преди малко на въпрос 
касаещо ул. ”Ал. Батенберг” тази улица също е важна, както казва г-н Председателя. Тук според мен 
трябва да се търси някакво комплексно решение, защото това, което говорехме преди малко, дали ще 
се възстановят „легналите полицаи” и знаците и т.н. не мисля, че ще реши въпроса. Вие казахте, че 
има две училища ІІІ-то и ІV-то, детската градина, по-надолу е ДДМУУ, след това Обувния завод, 
който също има много работници, там става струпване на страшно много коли в пиковите часове, 
говоря между 11,30 и 13,30 ч. В същото време тротоарите отляво и отдясно са в доста окаяно 
състояние не зависимо, че в една част са правени ремонти преди години. Мисълта ме и такава, че 
когато се търси решение за тази улица би трябвало не само като ремонтни дейности, а може би и като 
организация на движението по тази улица да се направи нещо, защото може би, ако се направи в 
едната посока ще намалее потока на коли и в същото време колите спират на тротоара и хората няма 
как да ходят по тротоара така или иначе ходят по улицата поради тази причина. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: На комисията по безопасност това смятах да го поставя. Да, прав 
си.  

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Смятам, че един по-комплексен би решил специално за тази улица 
нещата. Защото така и така продължава тази улица до VІІ-мо и VІІІ-мо училище потока върви до 
горе. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Не виждам други желаещи за изказване. Закривам тази 
сесия. 

 
Заседанието бе закрито в 15,30 часа 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
 
 
Председател ОбС:…………………… 

 
/инж. Иво Иванов/ 


